
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie            Sulechów, 18.11.2019 

Pan Radosław Murkowski 

 

BR.0002.13.2019 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1) Uroczyste przekazanie przez JRG w Sulechowie samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP 

Mozów w dniu 18.10.2019. Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

Pan Radosław Murkowski wraz z innymi radnymi. 

2) Pikieta dotycząca remontu drogi wojewódzkiej nr 278 we wsi Kruszyna w dniu 21.10.2019. 

Radę reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka 

Szeląg wraz z innymi radnymi. 

3) IV Mistrzostwa Sulecha w pływaniu na basenie „Sulechowianka” w Sulechowie w dniu 

26.10.2019. Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław 

Murkowski. 

4) IX Diecezjalny Przegląd Pieśni Patriotycznych odbywający się w Sali Widowiskowej SDK 

w dniu 26.10.2019. Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan 

Radosław Murkowski. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

5) Koncert z okazji 200. rocznicy urodzin S. Moniuszki w wykonaniu sulechowianina Artura 

Rożka i warszawskiej pianistki Anny Hajduk-Rynkowicz w Sali Widowiskowej SDK w dniu 

27 października 2019. Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan 

Radosław Murkowski. 

6) Sadzenie drzew w ramach akcji Gminy Sulechów i Nadleśnictwa Sulechów ,,Jedno dziecko-

Jedno drzewo'' w dniu 28 października wzdłuż ścieżki rowerowej Kruszyna-Obłotne. Radę 

reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg 

wraz z Przewodniczącym Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Panem Miłoszem 

Brodzikowskim oraz z Przewodniczącym Komisji ds. Wsi Panem Piotrem Podnarem. 

7) XIV sesja Rady Powiatu Zielonogórskiego, która odbyła się w dniu 30 października 2019 

roku w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. W sesji Radę 

reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg. 

8) Wystawa fotografii oraz wykład Ireneusza Gorzelannego pt. ,,Mała Architektura Cmentarna'' 

organizowana przez Bibliotekę Publiczną Gminy Sulechów w dniu 06.11.2019. Radę 

reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg. 

9) W dniu 07.11.2019. odbyło się w Urzędzie Miejskim spotkanie szkoleniowo-konsultacyjne 

dla radnych Rady Miejskiej w Sulechowie wspólnie z radnymi gminy Trzebiechów w temacie 

dotyczącym: nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – najważniejsze 

zmiany w ustawie. Dziękuję Państwu radnym za czynny udział w szkoleniu. 

10) Święto V Lubuskiego Pułku Artylerii na Placu Ratuszowym w Sulechowie w dniu 

08.11.2019. Radę reprezentował I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan 

Stanisław Kaczmar wraz z innymi radnymi. 

11) Jubileusz 65-lecia Liceum Ogólnokształcącego im. Rotmistrza Witolda Pileckiego  

w Sulechowie w dniu 09.11.2019. Radę reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg wraz z Przewodniczącym Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Panem Miłoszem Brodzikowskim i z Przewodniczącym Komisji ds. Budżetu 

i Gospodarki Panem Wojciechem Szefnerem. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

12) VII Turniej Wiedzy o Unii Europejskiej w Szkole Podstawowej w Brodach w dniu 

15.11.2019. Radę reprezentowała radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Elżbieta Musiałek. 

13) Uroczyste obchody Narodowego Święta Niepodległości z udziałem Wojskowej Asysty 

Honorowej na Placu im. Biskupa Wilhelma Pluty w dniu 11.11.2019. Radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie wraz z Wiceprzewodniczącymi i radnymi Rady 

Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję Państwu radnym za czynny udział w uroczystościach. 

14) Koncert uświetniający Narodowe Święto Niepodległości – Koncert Orkiestry Dętej Zastal 

z Zielonej Góry w Sali Widowiskowej SDK w dniu 11.11.2019. Radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski. 

15) W dniu 15.11.2019 odbyło się spotkanie Przewodniczących wszystkich Klubów Radnych 

Rady Miejskiej w Sulechowie w temacie uchwał podejmowanych na najbliższej sesji,  

w szczególności Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Sulechów na lata 2020 – 2030. 

Dziękuję Państwu radnym za udział w spotkaniu i jednocześnie informuję, że takie 

spotkania będą miały charakter cykliczny. 

16) W dniu 16.11.2019 odbył się III Turniej o Puchar Prezesa UKS Jedynka w hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej nr 1. Radę reprezentował Przewodniczący Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu Pan Miłosz Brodzikowski. 

W Biurze Rady odbyły się dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie w dniach: 

W dniu 22.09.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 29.09.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 05.10.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 12.10.2019 w godz. 14.00 – 15.00 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Jednocześnie informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie 

międzysesyjnym od Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wpłynęły następujące pisma: 

1) Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie skargi na negatywną 

opinię Kuratora Oświaty w sprawie planu sieci szkół. Odpis wyroku przekazałem Państwu 

Radnym.  

2) Decyzja Starosty Zielonogórskiego w sprawie krematorium dla zwierząt. Decyzję 

przekazałem Państwu Radnym. 

3) Odpowiedź na zapytanie radnego Romana Rakowskiego w sprawie podwyżek płac 

pracowników Gminy w czasie kadencji 2010 - 2014. Odpowiedź przekazałem Radnemu. 

4) Odpowiedź na interpelację nr 13/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

5) Pismo mieszkańca Sulechowa w sprawie budowy parkingu. Pismo zostało przekazane 

Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, która wyraziła negatywną opinię  

w sprawie proponowanej inwestycji. 

6) Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie dostaw wody i odbioru ścieków  

w miejscowości Kalsk. Odpowiedź przekazałem Radnemu. 

7) Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie kosztów w jednostkach 

organizacyjnych po przekazaniu usług do CUW. Odpowiedź przekazałem Radnemu. 

8) Do wiadomości otrzymałem pismo mieszkańca Sulechowa w sprawie unieważnienia 

Postanowienia Proceduralnego Rady Miejskiej. 

9) Odpowiedź na interpelację nr 16/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

10) Odpowiedź na interpelację nr 15/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

11) Odpowiedź na interpelację nr 22/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

12) Odpowiedź na interpelację nr 14/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

13) Pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie realizacji pomnika Sulecha. Pan Burmistrz prosił 

radę o wyrażenie stanowiska w tej sprawie. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

14) Pismo z II Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze w sprawie nieprawidłowości  

w oświadczeniach majątkowych osób sprawujących funkcje dyrektorów jednostek gminnych  

i kierowników wydziałów UM Sulechów. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

15) Stanowisko merytoryczne w sprawie skargi wniesionej na Burmistrza Sulechowa przez 

mieszkankę Sulechowa. Stanowisko przekazałem Państwu Radnym. 

16) Odpowiedź na interpelację nr 18/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

17) Odpowiedź na interpelację nr 19/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

18) Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie miejsc pochówku. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

19) Odpowiedź na interpelację radnego Piotra Miszkiewicza. Odpowiedź przekazałem 

Radnemu. 

20) Odpowiedź na interpelację nr 21/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

11) Kopia pisma Burmistrza Sulechowa w sprawie przejęcia nieruchomości od Uniwersytetu 

Zielonogórskiego. Pismo przekazałem Radnemu Sebastianowi Różyckiemu, który wcześniej 

interpelował w tej sprawie. 

12) Odpowiedź na interpelację nr 23/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

13) Odpowiedź na interpelację radnego Zbigniewa Trompy. Odpowiedź przekazałem 

Radnemu. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

14) Odpowiedź na interpelację nr 17/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

15) Odpowiedź na interpelację nr 20/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

16) Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie CUW. Odpowiedź przekazałem 

Radnemu. 

17) Na skrzynki e-mail przekazałem Państwu materiały z konferencji pt.: Przeciwdziałanie 

alkoholizmowi i narkomanii w Gminie Sulechów. Przedstawienie wyników Diagnozy 

Lokalnych Zagrożeń Społecznych która odbyła się dnia 23.09.2019. 

18) Odpis odpowiedzi Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na skargę dotyczącą 

rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Lubuskiego. Odpis przekazałem Państwu Radnym. 

19) Odpowiedź na interpelację nr 24/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Radnemu. 

20) Interpelacja nr 25/2019 radnego Sebastiana Różyckiego. Interpelację z prośbą o odpowiedź 

przekazałem Panu Burmistrzowi. 

21) Skarga na Burmistrza Sulechowa wniesiona przez Pana Jana Rerusa. Treść skargi 

przekazałem Państwu Radnym. 

22) Skarga na Burmistrza Sulechowa wniesiona przez Pana Romana Rakowskiego. Treść 

skargi przekazałem Państwu Radnym. 

23) Pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie realizacji Postanowienia Proceduralnego Rady 

Miejskiej w Sulechowie. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

Przypominam, iż wszystkie interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są 

publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Ponadto, Panu Burmistrzowi przekazałem pisemnie informację na temat Radnych Rady 

Miejskiej w Sulechowie, którzy wyrazili chęć pracy w zespole do spraw organizacji sieci 

placówek oświatowych w Gminie Sulechów. Są to Radni: Pan Miłosz Brodzikowski, Pan 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Radosław Murkowski, Pan Wojciech Szefner, Pani Arleta Lubieniec, Pan Sebastian Różycki, 

Pan Roman Rakowski, Pan Stanisław Kaczmar. 

Panu Burmistrzowi przekazałem także pisemnie informację na temat Radnych Rady Miejskiej 

w Sulechowie, którzy wyrazili chęć pracy w Gminnej Radzie Pożytku Publicznego. Są to 

Radni: Pani Agnieszka Szeląg, Pan Piotr Bodnar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Krzysztof Kluczyński i Pan Roman Rakowski. 

W dniu 15.11.2019 Pan Burmistrz przekazał mi projekt uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na rok 2020 wraz z uzasadnieniem oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2035, który został niezwłocznie wysłany Państwu Radnym w formie 

elektronicznej.  

 

Z poważaniem 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

 

Pan Radosław Murkowski 

 

 


